
 

 

 

Z Á P I S 
 

z 8. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 10.10.2023 

 
Dne 10.10.2023 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Kancelář náměstka primátorky Martina Duška, Magistrát města Karlovy Vary, 

Moskevská 2035/21, 5. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 16:50 hodin 

 

Přítomni:            Mgr. Viktor Linhart, Mgr. Jiří Frühauf, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter,  

Ing. Tomáš Matějček 

  

Omluveni:         Zdeňka Batíková, Dott. Mag. Radka Murasová,  

 

Neomluveni:  / 

 

Hosté: Martin Dušek – náměstek primátorky města 

 Stanislav Štípek – předseda Sportovní unie Karlovarska a zástupce FC Slavia K.V. 

  

Program jednání 

  

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Komplexní využití sportovního území KV Tuhnice  

4. Různé 

5.  

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart a přivítal přítomné hosty.  

 

1. Schválení programu 

 

Program jednání byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Mgr. Jiří Frühauf, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter,   

Ing. Tomáš Matějček 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání komise  

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf, Václav Skuhravý,  

Petr Nimrichter, Ing. Tomáš Matějček 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Komplexní využití sportovního území KV Tuhnice  

 

Členové komise byli na posledním jednání dne 25.9.2023 vyzváni zpracovatelem koncepce Komplexní 

využití sportovního území KV Tuhnice architektem Lukášem Mrázikem a zadavatelem nám. odboru 

majetku Miroslavem Vaňkem a ředitelem KV Arény Romanem Rokůskem, aby projednali a případně 

doplnili zkušenostmi ze sportovního prostředí, jakým způsobem směřovat uvažovaný rozvoj 

sportovního území KV Tuhnice, který toho dne hosté představili. 

 

Přítomní diskutovali nad tím, že by se zpracovatel koncepce měl spojit s kluby, které současný areál 

v největší míře využívají, nebo by do budoucna mohly kapacity území využívat a současně mají jak 

trenérské, tak členské zázemí. Jedná se v rámci kolektivních sportů o hokej, volejbal, florbal, basketbal 

a v rámci individuálních sportů o atletiku, běžecké lyžování, moderní gymnastiku a úpolové sporty. 

Dále zde zazněla připomínka, že stávající kuželna je na pozemcích, které by měly být obslužné pro 

uvažovaný dopravní terminál a vzhledem k povaze sportu jej nelze snadno využívat v běžných 

sportovních zařízeních a tak zvážit, zda s tímto sportem uvažovat i v této koncepci. Dále bylo 

doplněno, že v rámci uvažované koncepce je potřeba zapracovat neodmyslitelné vybudování dopravní 

infrastruktury pro nově rozšiřující se území. V souvislosti s pozemky jiného vlastníka, kde bývalo 

fotbalové hřiště, by mohl zpracovatel oslovit stávající fotbalové kluby, které vlastní koncepci 

fotbalových hřišť v roce 2023 zpracovaly (na vědomí ji vzala Rada města KV), zda tato nová koncepce 

by byla navazující, příp. doplňující. 

 

Dále v rámci vize rozvoje tohoto sportovního území se členové komise shodli na skutečnosti, že 

prioritou bude vybudování podchodu pod železnicí, tak aby bylo pro sportovce bezpečné přejít na 

louku za tratí. Tato louka a přilehlé lázeňské lesy je hojně sportovci využívána, avšak v současné době 

musí sportovci přecházet železniční trať, což není bezpečné. Podchod pod železnicí je plánován již 

delší dobu a jeho vybudování mělo být spolufinancováno Správou železnic. Viktor Linhart informoval 

členy komise o tom, že dle informace Petra Bursíka Správa železnic podchod financovat nebude, což 

znamená, že jeho vybudování bude muset hradit město. 

O koncepci rozvoje využití sportovního území budou členové komise diskutovat na příštích jednáních. 

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 31.10.2023 od 15:00 hodin v zasedací místnosti v 5. patře 

budovy Magistrátu města Karlovy Vary.   

 

 

Dne: 11.10.2023 

Zapsal: Gabriela Kavková        __________________ 

                                                                               

                                            __________________ 

 Mgr. Viktor Linhart  

   předseda komise 


